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Spoštovane občanke in 
občani.
Zdaj pa gre res h koncu in povsem dovolj ga je. Leta 2020. 
Verjamem, da nisem edini, ki si želi, da se ga vendarle znebimo. 
Vstopili bomo v naslednje z zavedanjem, da gremo proti koncu 
epidemije.  Nisem najmlajši, a tudi starejši od mene česa tako 
morečega ne pomnijo. Verjetno je res, da po analogiji obolevanja 
za gripo lahko pričakujemo težak januar in tudi februar. To 
moramo disciplinirano zdržati in potrpeti, za tem pa pride naš čas. 
Toplejše obdobje, sonce in cepivo. Velik del populacije se z 
virusom relativno lahko sooča, vendar je naša naloga in 
odgovornost, da z ukrepi zaščitimo tiste, ki so bolj izpostavljeni in 
bolj ogroženi.
Pri spopadanju z epidemijo prek sledilnika dnevno spremljamo 
podatke o naši občini in v zadnjem obdobju tudi v regiji, ker je to 
za našo stopnjo odprtosti ključno. Ko tole pišem, kak teden 
preden glasilo dobite, je stanje v naši občini dobro. Smo precej 
pod slovenskim povprečjem okuženosti. A kar je v tem trenutku 
pomembneje in nam omogoča nekatere poslovne in družbene 
aktivnosti, ki jih v marsikateri regiji ni, je dejstvo, da smo kot regija 
najbolj uspešni v obvladovanju virusa v Sloveniji. Sliši se skoraj 
neverjetno, a podatki govorijo, da ima 26 občin osrednjeslovenske 
regije, vključno z Ljubljano, zadnje obdobje najnižjo stopnjo 
okuženosti. In to kljub dejstvu, da gre za najgosteje naseljeno 
regijo v državi in da v regiji deluje največ zdravstvenih ustanov in 
največ domov za ostarele.
Predpisane ukrepe si, no ja, tudi to razumemo, včasih malenkost 
prilagodimo, ker popolno spoštovanje enostavno ni mogoče. Se 
pa zavedamo svoje odgovornosti, jo sprejemamo in se najbolje v 
državi držimo ukrepov. Tega ne pišem zato, ker bi mislil, da se jih 
morda držimo pretirano. Nasprotno, zato ker sem vam za vaše 
ravnanje kljub majhnim odklonom IZJEMNO HVALEŽEN. 
Naše delo k sreči medtem poteka sicer pretežno na daljavo, a 
nemoteno. Zaključeni so praktično vsi sanacijski posegi v ceste. 
Dokončan je odcep proti Preserju in Rakitni v Podpeči. Saniran je 
odsek državne ceste v Goričici, prav tako je dokončana preplastitev 
dela ceste v Rakitni in dveh pomembnih odsekov v Notranjih 
Goricah. Da se ne bi kitili s tujim perjem, je potrebno povedati, da 
gre v glavnem za državne vire financiranja in aktivnosti DRSI. Smo 
jih pa zelo veseli.
Po novem letu bo po obnovljenih cestah v okviru programa 
Prostofer prvič zapeljal naš novi električni renault ZOE. Avto bo po 
opravljenem usposabljanju voznikov prevažal naše upokojence, ki 
zaradi omejene mobilnosti težko opravljajo obiske pri zdravnikih 
ali za druge nujne opravke. Praksa je že dobro znana in sprejeta v 
kar nekaj slovenskih občinah. Zdaj bo na voljo tudi pri nas.
Gradbišča k sreči ne mirujejo. V tem času je naše največje gradbišče 
v Preserju. Gradnja prizidka k osnovni šoli poteka nemoteno in 
celo bolje od sprejetega terminskega načrta. Upravičeno z 
veseljem pričakujemo novo šolsko leto, ko bodo prekrasne 
prostore napolnili otroci. Naš JKP Brezovica kljub težavam 
postopoma napreduje pri odprtih projektih. Veliko in dobro so 

letos naredili za vse nas in kot kaže, jim tudi v prihodnje dela ne 
bo manjkalo.
In še dolgo pričakovana vesela novica: ob koncu leta smo uskladili 
pogodbo in plačali tudi prvi del kupnine za zemljišče, na katerem 
bo stal nov športni park in športna dvorana ob OŠ Brezovica. S 
tem so izpolnjeni pogoji za začetek postopkov določitve vsebin in 
pripravo projektne naloge, ki bo podlaga za potrebne izvedbene 
dokumente. V ta namen bo oblikovana posebna ekspertna 
skupina, ki bo opredelila koncept in vsebine novega športnega 
parka. Takšnih priložnosti ni veliko. 
V nekih običajnih časih bi bilo tole obdobje dobrodelnih prireditev 
in obdarovanj otrok. Žal smo se vsemu temu morali odpovedati. 
Naši Vrtci Brezovica so kljub razmeram pripravili spletni dobrodelni 
bazar izdelkov svojih otrok in vzgojiteljic. Tradicionalni obisk 
Božička na ustaljenih lokacijah po občini letos žal ne bo mogoč. 
Igrici za otroke se pa vendarle nismo odrekli. Najdete jo na našem 
občinskem spletnem mestu.
Težko je napisati nekaj primernega ob koncu tako posebnega 
leta. Želim se zahvaliti vsem, ki v teh izrednih razmerah opravljate 
najbolj zahtevne poklice in službe, bodisi v zdravstvu, negi, 
domovih za ostarele, vzgoji in izobraževanju. Vem, slišim in 
verjamem, da je v tem obdobju zelo težko biti starš šoloobveznih 
otrok. Vsak izmed nas se na svoj način sooča s težavami, a naj se 
vrnem nekaj odstavkov nazaj. Dokazujemo, da nam ni vseeno. 
Pazimo nase in na ljudi okrog sebe. Iz krize ne bomo prišli brez 
odrgnin, ampak z zavestjo, da smo drug za drugega, četudi 
nevidno, želeli in delali dobro. 

Spoštovani!
Želim vam vesel miren in blagoslovljen božič. Čestitam 
vam ob dnevu samostojnosti in enotnosti. Predvsem pa 

vam želim zdravo in srečno novo leto.

S spoštovanjem, 
župan Metod Ropret
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Dobrodelni bazar Županovega 
sklada letos drugače
Kar nismo si znali predstavljati začetka decembrskega časa brez 
Dobrodelnega bazarja Županovega sklada,  ki je zadnjih 12 let 
otvoril praznično dogajanje na Brezovici. Nepretrgoma se je 
prireditev, ki povezuje tako predšolske in šolske otroke, njihove 
starše, stare starše, vzgojitelje in učitelje, odvijala vsak prvi 
decembrski petek. 
Letos bi bil dobrodelni bazar že trinajstič po vrsti. Ko smo se 
lansko leto poslavljali z dobrodelnim izkupičkom, nasmejanimi 
obrazi, prazničnimi dobrotami in s toplimi srci, ker smo vedeli, da 
smo znova naredili veliko za najbolj nemočne in pomoči potrebne 
v občini ter z željo, da se ob letu znova srečamo, si nismo znali 
predstavljati, da bo v letu 2020 kako drugače.  Da dobrodelne 
prireditve, na katero se vrtci in šole s svojimi kreativnimi izdelki 
pripravljajo že mesece prej, ne bo mogoče izpeljati, sploh pomislili 
nismo. Pa vendar se je zgodilo ravno to.
Kljub temu je prav, da se spomnimo, kako je do ideje o takšni 
prireditvi sploh prišlo. Ideja za pripravo in organizacijo 
Dobrodelnega županovega bazarja, kjer z izvirnimi izdelki, 
prazničnimi pozornostmi, voščilnicami, darilci in slastnimi 
poticami ter s čudovitim ustvarjalnim prazničnim programom 
sodelujejo tako predšolski otroci kot osnovnošolci naše občine, je 
zrasla pred 13 leti pri članicah dobrodelnega županovega sklada 
občine Brezovica. 
To pa ni edina prireditev, ki se je lotimo v upravnem odboru. Poleg 
županovih plesov v preteklosti, kulturnih dogodkov in 
posameznih akcij z dobrodelno noto leto dobrodelnosti navadno 
zaključimo ravno z dobrodelnim bazarjem, ki se  v zadnjih letih 
odvija v avli in dvorani OŠ Brezovica. 

Dobrodelni županov sklad je bil ustanovljen z namenom, da 
finančno pomaga talentiranim in sposobnim srednješolcem in 
študentom, ki so v težki socialni situaciji, in jim priskoči na pomoč 
z mesečnimi štipendijami. V vseh 12 letih od ustanovitve sklada je 
bila podeljena 101 štipendija v višini 70 000 evrov. Skozi leta je 
delovanje sklada preraslo tudi v  enkratno denarno pomoč 
družinam in posameznikom, ki so se znašli v težkih socialnih 
situacijah. Ker se je skozi leta število prosilcev in pomoči potrebnih 
povečevalo, smo se v odboru dogovorili za pripravo več 

dobrodelnih prireditev, na katerih se zbirajo denarna sredstva za 
pomoči potrebnim. Enkratno denarno pomoč je prejelo do sedaj 
308 posameznikov in družin v skupni vrednosti 85 000 evrov.
Skozi vsa leta gre velika zahvala posameznikom, podjetjem, 
sponzorjem in dobrotnikom, ki vam je mar stiska sočloveka, saj 
sodelujete z denarnimi prispevki na prireditvah ali pa se odzovete 
na naše prošnje in prispevke nakazujete na transakcijski račun 
sklada. V dvanajstih letih, odkar sklad obstaja, se je med ljudi 
razdelilo dobrih 150 000 evrov. Velik delež denarja je prišel v 
blagajno ravno prek Dobrodelnega županovega bazarja. 
V letu 2020 je vse drugače. V spomladanskem času smo morali 
odpovedati načrtovano kulturno prireditev, misleč, da jo bomo 
lahko izpeljali v jesenskih mesecih. Žal je prekinitev druženja 
prišla znova prehitro in prireditve ni bilo mogoče izpeljati. Tako 
smo se pripravljali in upali, da bo decembrski bazar le mogoče 
organizirati in izpeljati. Tudi to so trenutne razmere onemogočile. 
Mnogo načrtovanega tako ni bilo moč izpeljati, ostaja pa dejstvo, 
da je danes še kako potreben dobrodelni županov sklad, saj je 
socialni in ekonomski položaj mnogih občanov občine Brezovica 
skrajno resen. Prosilcev potrebnih pomoči, posameznikov ali 
družin je veliko, sredstva pa so omejena. 
Zato se v tem decembrskem času znova obračamo na Vas, 
spoštovani občani, posamezniki ali podjetja, ljudje dobre volje … 
Če vam je mar za sočloveka, pa vemo, da vam je, saj to dokazujete iz 
leta v leto, ko v akcijah in prireditvah zbiramo prostovoljne prispevke, 
potem vas vabimo, da se nam letos pridružite drugače. 
Za vse darovalce imamo odprt in objavljen transakcijski račun. 
Nekaj praznične energije si bomo tako skupaj pričarali. Potice, ki so 
jo vsako leto odlično pripravile brezoviške kuharice, letos ne bo moč 
poskusiti, bomo pa lahko vsaj na tak način okusili dobroto in 
spodbujali čut za sočloveka. 
Ni zaman misel »Dobrota je zlata veriga, ki povezuje človeštvo.« 
Če kdaj, v tem trenutku to še kako drži.
Upravni odbor Županovega sklada se vsem bralcem, 
posameznikom, dobrotnikom in podjetjem iskreno zahvaljuje za 
zaupanje, za finančno podporo, za spodbudne besede, da se je 
vredno po svojih najboljših močeh truditi za sočloveka. 
Ob izteku leta vsem želimo mirne praznike, zdravje v letu, ki 
prihaja, in upanja, da za vsakim dežjem, pa naj bo še tako 
trdovraten, posije tudi sonce. Vsem, ki ste najbolj obupani ali pa 
ste se znašli v težki situaciji, pa sporočamo, da vedite, da niste 
sami, da ste del skupnosti, kjer si pomagamo po najboljših močeh. 
Obrnite se na nas in če bo le v naši moči, vam bomo poskušali 
pomagati, kot smo pomagali že mnogim. Srečno.

TRR: SI 56 0120 8010 0000 771
Ref.: SI 00 6260
Občina Brezovica
Tržaška cesta 390
1351 Brezovica
Za Županov sklad
Lahko pa se osebno obrnete tudi tel. številko 040 750 487

Upravni odbor županovega sklada
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Komunala na Občini Brezovica
Tako kot so se vse aktivnosti zelo upočasnile in glede na letni čas 
in pandemijo koronavirusa tudi na komunalnem področju vlada 
malo zatišja. Plan komunalnih dejavnosti za leto 2020 smo dobro 
in uspešno zaključili. V pripravi imamo projektno dokumentacijo, 
ki jo bomo potrebovali za investicije v letu 2021.  Projekti bodo 
vsebovali vsa področja, ki jih pokriva naš oddelek komunale na 
Občini Brezovica. Nadaljevali bomo z gradnjo kanalizacije, kjer je 
še nimamo, vzdrževanjem kanalizacijskega sistema, vzdrževanjem 
vodovodnega sistema in urejanjem cestnega prometa s 
poudarkom na izboljševanju varnosti v cestnem prometu 
posebno tam, kjer so lahko ogroženi naši najmlajši.
Vemo, da imamo različne potrebe in želje za prihodnost. Trudili se 
bomo, da glede na možnost financiranja iz proračuna izvedemo 
čim več investicij, ki bodo olajšale in izboljšale kvaliteto življenja v 
naši občini. 
Oddelek za komunalo na Občini Brezovica vam želi, da se vam 
uresničijo želje. Vesel božič in zdravo v letu 2021 vam želi ekipa 
komunalnega oddelka Občine Brezovica.
 

podžupan Marko Čuden 

OŠ Preserje dobiva končno 
podobo
Meseca julija so se začeli prvi gradbeni posegi na OŠ Preserje. 
Izvajalec del, Makro5, ima rok za izvedbo   julij 2021. Kot trenutno 
kaže, bodo dela na šoli zaključena bistveno pred rokom.
Prizidek s 6 dodatnimi razredi, kabineti, sanitarijami in svojim 
vhodom je na zunaj dobil že skoraj končno podobo. Manjka mu 
samo še fasada in ureditev okolice, kar pa naj bi se uresničilo v 
primernejših pomladnih mesecih.
Trenutno se izvajajo obrtniška dela znotraj šole prizidka, kot tudi 
delne sanacije v starem delu šole, kot so obnova sanitarij, ureditev 
požarne varnosti … Če bo izvajalec sledil tempu, ki si ga je zastavil, 
predvidevamo, da bo prizidek dokončan že v maju naslednjega leta.
Prizidek sam tako ni preveč opazen in se odlično zliva z okolico šole. 
Tako bodo učenci in učitelji v novem šolskem letu dobili bistveno 
boljše pogoje za delo, izobraževanje in ustvarjanje.

 
vodja kabineta župana, mag. Nataša Smrekar

Načrti na Rakitni izpeljani
Gradbinci so v novembru še ujeli zadnje primerne dneve za 
asfaltiranje kolesarskega parka. Naredili so vse, kar je bilo letos v 
načrtu. Spomladi se vrnejo do konca uredit zelenico. Zgraditi bo 
treba tudi krajšo dovozno pot in postaviti nekaj urbane opreme. S 
tem bo investicija končana in začelo se bo čakanje na izplačilo 
evropskih sredstev. S temi se bo KS lahko lotila naslednje zgodbe.
Drugi val epidemije že od začetka novembra vztraja na visoki 
ravni. Število okuženih je iz tedna v teden enako ali se celo rahlo 
povečuje, število hospitaliziranih in umrlih ravno tako. 
Nepričakovano in po mojem mnenju ne dovolj premišljeno delno 
sproščanje ukrepov sredi decembra je v predprazničnem času 
dalo ljudem napačen signal. Niso problem posamični obiski 
frizerja ob upoštevanju zaščitnih ukrepov, temveč obiski 
prijateljev in sorodnikov in sproščena decembrska nazdravljanja. 
To utegne januarja sprožiti tretji, še hujši val epidemije, ki se lahko 
vleče do pomladi. 
Predstavniki vlade so ga celo napovedali hkrati s tem, ko so 
odobrili sproščanje ukrepov.
Končuje se težko leto, ki si ga bomo zapomnili za dolgo. Ker 
epidemije še ni konec in nas bo verjetno omejevala še tja do 
poletja, vam v imenu Krajevne skupnost Rakitna v novem letu 
2021 želim najprej potrpežljivosti, dobrih živcev in odgovornega 
ravnanja. Sreča in zdravje bosta temu sledila, z nekaj zamika pa 
pride tudi gospodarsko okrevanje.

za KS Rakitna Gorazd Kovačič

Zaprtje krajevnih uradov – 
tudi v Notranjih Goricah
Obveščamo vas, da glede na trenutno epidemiološko situacijo 
nalezljive koronavirusne bolezni (COVID-19)  na Krajevnem uradu 
Velike Lašče, Krajevnem uradu Dol pri Ljubljani, Krajevnem uradu 
Ig, Krajevnem uradu Škofljica, Krajevnem uradu Dobrova 
in  Krajevnem uradu Notranje Gorice  od  10. 12. 2020  dalje ne 
moremo zagotavljati uradnih ur. 
Krajevni urad Medvode ostaja  ODPRT in posluje po ustaljenem 
urniku. Več na https://www.gov.si/drzavni-organi/upravne-enote/
ljubljana/o-upravni-enoti/krajevni-uradi/medvode/
Neodložljive upravne storitve lahko opravite na sedežih Upravne 
enote Ljubljana, Tobačni ulici 5 ali na Linhartovi cesti 13 v času 
uradnih ur. Za obisk Upravne enote Ljubljana se je treba predhodno 
naročiti na telefonsko številko 01 475 56 21 ali prek e-poštnega 
predala narocanje.uelj@gov.si. 
Hkrati vse uporabnike upravnih storitev pozivamo, da omejijo 
morebitne obiske na naši upravni enoti in presodijo o nujnosti 
upravnih storitev. 
Za razumevanje se vam iskreno zahvaljujemo. 

Upravna enota Ljubljana
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Dragi otroci
Zaradi situacije s Covid-19 se letos v decembru žal ne 
bomo ponovno srečali. Tudi Božiček pazi na svoje 
zdravje in se izogiba druženju. To pa ne pomeni, da vas 
letos sploh ne bom obiskal. Za vas sem pripravil 
predstavo in srečanje na daljavo. Drugo leto pa se znova 
snidemo, se družimo in skupaj slikamo.
Na spodnji povezavi vam pošiljam moje pozdrave in 
želje ter otroško igrico https://youtu.be/jQ0FnaeTNMk.

Dodatni program ortodontski 
Ambulanti  Hrovatin

V decembru je ortodontska Ambulanta Hrovatin iz Vnanjih 
Goric s strani države dobila povečan obseg program za 0.2.
Občina Brezovica, se je že več let trudila, da bi pridobila dodaten 
program ortodontije, saj so čakalne vrste za otroke zelo dolge.
Konec letošnjega leta pa je končno posijala luč na koncu tunela 
in povečan obseg programa ortodontije je prišel tudi na 
Brezovico.
To pomeni, da ambulanta lahko vsako leto sprejme dodatno 20 
% več otrok. Naročanje otrok še vedno poteka po telefonu oz. 
elektronsko.
Za več informacij: http://ortodontska.ambulantahrovatin.si/
 

Mag. Nataša Smrekar, vodja kabineta župana

Popis stanja števcev
Zaradi preprečevanja širjenja bolezni COVID-19 smo omejili vse 
nenujne stike s strankami, zato tudi običajnega decembrskega 
popisovanja stanja števcev po domovih ne bomo izvajali. S tem 
ščitimo tako svoje zaposlene kot tudi vas občane, s katerimi bi bili v 
stikih. Prosimo porabnike pitne vode iz javnega vodovoda v občini 

Naj vam novo leto prinese izpolnjene načrte, nove priložnosti in 
pričakovanja. Veseli nas, da smo tudi mi del te zgodbe. Že 30 let!

Enostavno 
prava izbira.  
Že 30 let.

Brezovica, s katerim upravlja JKP Brezovica d.o.o., da nam sami javite 
stanje vaših vodomerov. Stanje svojega vodomera nam lahko javite 
na naslednje načine: na telefonsko številko 01 363 30 20, po e-pošti 
na naslov odcitki@jkp-brezovica.si ali prek spletne aplikacije ePortal.
V primeru, da ne prejmemo stanja, bo obračunana povprečna 
poraba, morebiten poračun pa bo izveden ob naslednjem popisu 
oz. javljenem stanju.
Letošnje leto je bilo za vse precej neobičajno in vsi si želimo, da se te 
krizne razmere končajo čim bolj mirno in brez večjih posledic. 
Čeprav smo se redkeje srečali v živo, smo bili zaposleni v JKP 
Brezovica vsak dan tukaj za vas in ostali bomo tudi v prihodnje. 
Želimo vam prijetne božične in novoletne praznike in vse dobro v 
letu 2021. 

Kolektiv JKP Brezovica
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Praznični december 
Prišel je december in praznični čas, ko se prižgejo lučke in zadiši 
po piškotih ter drugih dobrotah. To je čas, ko se zazremo v 
preteklost in strmimo na cilje, želje in pričakovanja. 
Kljub temu, da so vrata  vrtcev zaprta, pa se v dežurni enoti  
Notranje Gorice sliši otroški živ žav. Čeprav otroci prihajajo iz 
različnih enot in strokovnih delavk  morda ne poznajo, se dobro 
počutijo. Varstvo je bilo zagotovljeno vsem, ki so ga potrebovali. V 
prvih dveh tednih je bilo prisotno manjše število otrok, od pet do 
enajst. Pozneje pa se je število povečalo do petintrideset. Pravljični 
december nam je popestril sneg, krašenje vrtca in prižig lučk. 
Poleg omenjenega se je v tem času organiziral tudi novoletni 
bazar na daljavo. Strokovne delavke so doma pripravile ročno 
izdelane izdelke, ki smo jih  objavili na spletu ter ponudili staršem 
oz. širši javnosti. Pridobljeni prostovoljni prispevki gredo v sklad 
vrtca. Ves ta čas skušamo ohranjati  stike z otroki in starši, ki so 
doma. Pošiljamo jim različne predloge za dejavnosti, pravljice in 
lutkovne predstave. Prav tako pa smo za starše pripravili spletno 
predavanje na temo Odnosi v času epidemije, ki ga je imel g. Miha 
Ruparčič. Razmišljali smo tudi, na kakšen način bi še lahko 
pomagali, da bi družine vsaj malo razbremenili, zato smo pripravili 

Dobrodelnosti ne presojamo po tem,
kaj je dano ali narejeno,

ampak zakaj je dano in narejeno.
(L. A. Seneka)

Zahvala za donirano opremo
Novi virus je močno spremenil potek pouka v osnovni šoli. 
Tolikokrat omenjeno šolanje na daljavo je prineslo veliko težav in 
zadreg tudi zaradi pomanjkanja ustrezne oziroma dovolj 
zmogljive računalniške opreme. Mnogi učenci naenkrat niso imeli 
enakih pogojev in možnosti za sledenje učnim vsebinam.   Zato 
smo se konec novembra obrnili na podjetnike iz občine Brezovica, 
ki so razumeli omenjeno problematiko in stiske družin ter se takoj 
odzvali. Razveselili smo se  računalniške opreme in finančnih 
sredstev naših donatorjev:

Komplast, d. o. o.
Vogart, d. o. o.
Jomar, d. o. o.

URBANIA Prostorske rešitve, d. o. o.
3d STRAŽIŠAR,  d. o. o.

DUOL d. o. o.
Pleško cars d. o. o.
Luka in Žan Krajnc

Samo Zavrl
Za pomoč se zahvaljujemo:
župan Občine Brezovica, strokovni delavci, učenci in starši OŠ 
Brezovica pri Ljubljani ter OŠ Preserje.

župan Metod Ropret, ravnateljica OŠ Brezovica pri Ljubljani 
Meta Trček in ravnatelj OŠ Preserje Igor Selan

možnost, da lahko v vrtcu naročijo tople obroke. Decembrski čas 
pa smo želeli polepšati tudi varovancem doma DEOS Notranje 
Gorice in skupaj s starši sodelovali v projektu Mala pozornost za 
veliko veselje. Z ustvarjanjem in zbranimi voščilnicami ter dobrimi 
mislimi smo jim želeli narisati nasmeh na obraz. 
Ob vstopu v novo leto vam želimo, da bi gledali s srcem, da bi 
prepoznali dragocenost časa, da bi imeli srečo, zdravje, mir in da 
bi soustvarjali lepe trenutke, ki se jih bomo ob letu z veseljem 
spominjali. 

Strokovne delavke enote Vnanje Gorice

Mila Zidanšek 1. razred

Prazniki doma
Spet sem z družino za praznike doma. Tudi lansko leto smo bili, a 
letos je huje. Lani smo se lahko družili s komer koli (odšli smo 
praznovat k prijateljem, sorodnikom, znancem), letos pa bomo po 
vsej verjetnosti imeli kakšno večerjo, potem pa na kavč in noge v 
zrak. Ponavadi grem z družino praznovat k moji babici, tam je tudi 
moja sestrična s celo družino. Navadno večerjamo krvavice, 
pečenice, krompir, kislo zelje in matevža, nato imamo večer iger. 
Vsak si izbere igro, ki jo potem vsi igramo. Najbolj dolgočasen del 
je ta, da moj dedek vedno po igrah prižge televizijo in začne vsem 
odraslim razkazovati slike iz celega leta. Otroci pa se potihem 
izmuznemo iz dnevne sobe ter gremo v drugo in imamo disko. 
Pred koncem praznovanja pa je še sladica – recimo, da sladic ni 
malo. Najprej je seveda potica, potem kakšno borovničevo pecivo, 
nato piškoti. Čisto vedno pa je sladica, ki je ne bi nihče pričakoval 
pozimi: SLADOLED. Ja, tako je, sladoled. Vedno je postrežen v 
mavrično obarvani čaši. Te čaše so mi še vedno najljubše.
Na koncu pa le dočakamo darila. Seveda, kaj pa je božič brez daril. 
Najbolj smešno je, da darila dobimo v smešno velikih vrečah. 
Vedno dobim najmanj. Dve čokoladi, oblačila, ponavadi nogavice, 
pižamo, suho sadje, oreščke, piškote ter kakšno žogo.
To pa je potem že konec večera.  Vedno si želim, da bi bil sneg za 
božič, ampak že 10 let ni ne duha ne sluha o njem.
Letos pa žal ne bom doživela takega norega večera. Mogoče pa 
naslednje leto.
Vam pa predlagam, da si pogledate kakšen film, na primer (SAM 
DOMA že stotič) ter pojeste obilno večerjo.
Pa VESEL BOŽIČ in srečno novo leto!

Ema Lokar Suhadolc  7.c
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Mala pozornost za veliko 
veselje na OŠ Brezovica
Sodelovanje s Centrom starejših Notranje Gorice je na OŠ Brezovica 
že tradicionalno. Redno so jih obiskovali naši prostovoljci z 
mentoricami,  pripravili so jim prisrčna praznovanja rojstnih dni, 
družabne popoldneve in še marsikaj. Lani smo zanje zbirali mehke 
plišaste igračke in novoletne okraske, jih povabili v šolo na 
praznično čajanko, pridružili pa so se tudi akciji Teden pisanja z 
roko. Ker so osebni stiki in obiski zaradi korone onemogočeni, smo 
se jim v predprazničnih dneh z dobrimi nameni in lepimi mislimi 
pridružili na daljavo. Konec novembra  smo  izvedli tehnični dan in 
ustvarili zares veliko število izvirnih voščilnic ter vanje napisali 
dobre želje in prijazna sporočila. Učencem so se pridružili tudi 
starši in sorodniki, tako da smo s skupnimi močmi napolnili štiri 
velike škatle pred OŠ Brezovica, zdravstvenim domom v Vnanjih 
Goricah, v Tušu in pred vrtcem v Notranjih Goricah. 

Hrana to go, smeti to throw in 
to ni pr’ov 
V času korone moramo biti okoli doma, zato lahko raziskujemo 
svojo občino. Odšla sva na krajši sprehod v naravo. Na sprehodu 
sva opazila ob cesti veliko odvržene embalaže od hrane in pijače 
(pločevinke od piva, plastične in papirnate vrečke, robčke, lončke 
od kave, maske ...). Opazila sva odpadke, ki škodujejo naravi in 
živalim. V nekaterih jarkih sva opazila tudi oljne madeže. V 
koronskih časih ima skoraj vsaka gostilna na voljo hrano za s seboj 
– to go. Nekateri ljudje očitno mečejo embalažo od hrane in 

Veseli december v času 
korona virusa
Ja, verjetno že vsi veste, da zaradi korona virusa to leto prazniki ne 
bodo enaki.
Živim s starši in mlajšo sestro. Prazniki zagotovo ne bodo enaki. In to 
vam lahko pokažem že s tem, da vam povem, kakšen je zdaj pri nas 
decembrski čas .
No, začela bom malo bolj zgodaj … v novembru so moji starši iskali 
novo smrečico, ker je bila stara prevelika. Iskali so jo več tednov, saj 
so se trgovine odpirale in zapirale, ampak smo jo le dobili.
Veliko smo ustvarjali, izdelovali smo različne okraske in dekoracije iz 
papirja, izdelovali voščilnice ter pekli piškote.
Mama je nekega večera krasila smrečico in celo hišo do okoli treh ali 
pa dveh zjutraj. Vse luči je imela prižgane in brskala je po škatlah z 
okraski, ropotala, sesala, medtem ko smo vsi spali.
Najbolj sem se razveselila PRVEGA SNEGA! Tako sem bila vesela, da je 
bil pravi, (pravi sem napisala zato, ker me je enkrat sestra zbudila ob 
sedmih zjutraj in se začela dreti: »Ira, sneg je!« ampak sploh ni bilo 
snega, bilo je le ivje) hitro sem naredila vse za šolo in odšla ven. Sneg 
me je tako prevzel in preveč zamotil, da sem pozabila pisati 
preverjanje iz matematike.
Kljub vsem ukrepom je Miklavžu uspelo pustiti darila pod našo 
smrečico. Sem že malo pozabila, kakšno veselje je, ko zjutraj pogledaš 
pod smrečico in zagledaš darila.
Včeraj smo žrebali listke za igro »Secret Santa« (To je igra, ko izžrebaš 
listek z imenom enega od družinskih članov, mu na skrivaj kupiš 
darilo in ga odpreš za novo leto.) in žrebati smo morali kar sedemkrat, 
saj je vedno nekdo izžrebal svoje ime. Na koncu nam je le uspelo. 
Te čudne koronske čase z vsemi omejitvami druženja in gibanja je 
lažje preživljati v veselem in praznično okrašenem domu.

Ira Ciriković

Veseli smo, da je bila akcija tako odmevna. Vsem učencem, 
staršem in učiteljem se zahvaljujemo za sodelovanje, gospe Ani 
Petrič pa čestitamo za idejo in  izpeljavo odličnega projekta, ki 
razveseljuje in povezuje.

Polona Raušl  

pijače, ki so jo kupili v trgovini ali v gostilni, v bližnji jarek ali na 
travnik. Racam se lahko okrog nog ali vratu ovije plastična vrečka 
in lahko zaradi tega poginejo. Ker s seboj nisva imeli vreče, sva se 
odločila, da bova po pouku na daljavo odšla pobrat smeti in jih 
odložila v smetnjak za embalažo. Upava, da sva s tem pokazala, 
kako smo neodgovorni do narave, oziroma kako malo je potrebno, 
da živimo v čistem okolju.
SKRBIMO ZA NARAVO!

Naja in David Lohak, 4. in 5. razred
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Kot da bi se rodil s športom

Kakšen je Vaš poklic in zakaj ste se zanj odločili?
Že kot otrok sem se videl kot športnik. Poklic je prelep, ko delaš z 
nadarjenimi in motiviranimi, ter malo manj, ko delaš z 
nezainteresiranimi otroki za šport, ki pa jih je žal vedno več.
Vaš najljubši odbojkar/ica je?
To je težko odgovoriti, lahko pa naštejem nekaj odbojkarjev, ki so 
mi najbolj všeč na svojih igralnih mestih: podajalca Bruno in 
Christenson, libero Grebelnikov, sprejemalec Juantorena in svoj 
čas Vujovič. In še bi lahko našteval.
Katera je vaša najljubša odbojkarska tekma?
V toliko letih se je težko odločiti za najljubšo. Mogoče bi izpostavil 
tekmo na mladinskem svetovnem prvenstvu proti Franciji. V 
petem nizu smo že izgubljali 11 : 14 in nato po čudežu zmagali ter 
se uvrstili med  najboljših osem ekip na svetu. Tudi tekma s člansko 
reprezentanco je nepozabna, ko smo se leta 2007 uvrstili na 
evropsko prvenstvo z zelo mlado ekipo, katere mnogi igralci še 
danes tvorijo jedro reprezentace. Urnaut je takrat z osemnajstimi 
leti udarno debitiral.
Ste kdaj trenirali tudi kaj drugega kot odbojko?
Sam sem treniral še košarko in igral vse športe z žogo.
S katerimi klubi trenutno sodelujete?
Trenutno delujem v OK Brezovica in sem selektor mladinske in 
kadetske reprezentance.
S katerimi igralci ste v svoji karieri sodelovali?
Za naštevanje vseh bi bilo verjetno deset strani premalo. Lahko 
naštejem samo nekaj najodmevnejših imen: Vinčič, Ropret, 
Urnaut, Gasparini, Kozamernik, Pajenk, Škorc, Šket, Štern, Pleško ...
Ste odbojkarski strokovnjak, ki je vodil tudi slovensko 
izbrano vrsto – kdaj je bilo to, kakšna je bila vaša izkušnja?
Res je. Vodil sem člansko reprezentanco v letih 2005−2007, ko še 

nismo bili uveljavljena ekipa v Evropi. Bila je zelo lepa in lahko 
rečem tudi uspešna izkušnja. Uvrstili smo se na evropsko 
prvenstvo, kar takrat ni bilo samoumevno, in tudi na finalni turnir 
Evropske lige.
Izkušnje imate tudi s treniranjem mlajših sekcij – po čem se 
delo z njimi razlikuje od starejših? 
Odbojka je odbojka – razlika pa je v motivacijskem pristopu. Pri 
mlajših selekcijah je več poudarka na popravljanju tehničnih 
elementov.
Obstajajo kakšne posebne anekdote s treninga ali tekme, ki 
se je prav posebno spominjate?
Z mladinsko reprezentanco smo bili na kvalifikacijah za EP na 
Madžarskem in smo v drugem kolu izgubili proti domačinom. 
Tako smo morali za uvrstitev na EP zadnji dan gladko premagati 
Srbijo. V tej tekmi z domačini smo zgrešili nenormalno število 
servisov. Zato sem se odločil, da naslednje jutro namesto treninga 
v dvorani naredimo samo sprostilne vaje, med drugim sem vse 
igralce postavil na sredino igrišča in jih vprašal, koliko je dolgo 
igrišče. Izmerili smo ga s koraki. Nato sem vprašal enega od 
ključnih igralcev, koliko je široko. Ker ni vedel, smo izmerili še 
širino. Igralcem sem skušal dopovedati, da je igrišče enako veliko 
kot v vsaki njihovi dvorani in ni nič drugačno. Zvečer smo gladko 
premagali Srbijo in pozneje na EP zasedli odlično 4. mesto.
Kaj Vas še veseli poleg odbojke?
Zelo rad igram tenis in kolesarim.

Gospodu Iztoku Kšeli se iskreno zahvaljujemo za sodelovanje v 
intervjuju. Želimo mu še veliko uspehov, tako na profesionalnem 
kot zasebnem področju.

Eva Povirk

Iztok Kšela. Poznamo ga kot odbojkarskega strokovnjaka, trenerja, 
učitelja in športnega navdušenca. S športom se ukvarja že od 
malih nog. Pred kratkim je prevzel vodstvo prve ekipe v OK 
Brezovica, ki igrajo v 1B. DOL. V svoji bogati trenerski karieri je 
nanizal že mnogo uspehov tako doma kot tudi v tujini. 
Brezovčanom je poznan predvsem kot priljubljen učitelj športne 
vzgoje. Mnogi so prav zaradi njega vzljubili šport, še posebej 
odbojko, ki ima na Brezovici prav posebno mesto.

Foto: siol.net
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V NTK Preserje smo kljub 
epidemiji COVID-19 aktivni
Klubski trenerji Benjamin Rogelj, Roman Peršin in Janez Petrovčič 
so se oktobra in novembra udeležili dousposabljanja za naziv 
Strokovni delavec 2 – športno treniranje – Namizni tenis, ki ga je 
organizirala Namiznoteniška zveza Slovenija (NTZS) v sodelovanju 
z OKS – Združenjem športnih zvez.
Zahtevno izobraževanje v obsegu 36 ur se je zaključilo s 
strokovnim izpitom 12. 12. 2020. S tem so vsi trenerji uspešno 
nadgradili svoje strokovno znanje in imajo priznano drugo 
stopnjo po novem Zakonu o športu.
Kljub temu, da smo oktobra skladno z ukrepi za zajezitev 
epidemije COVID-19 prenehali z izvajanjem vseh vadb in da so v 
okviru Namiznoteniške zveze vsaj do 1. 1. 2021 odpovedana vsa 
tekmovanja, v NTK Preserje skušamo ohranjati stike z igralci 
namiznega tenisa prek konferenčnega sistema Zoom.
Z vadbami bomo nadaljevali, takoj ko bo to mogoče.
Ob tej priložnosti želimo vsem članom in simpatizerjem NTK 
Preserje mirne praznike in srečno v letu, ki prihaja.

NTK Preserje

Leto nazaj smo si zaželeli 
izzivov polno 2020
In ga dobili.  Gotovo nismo imeli v mislih takšnih izzivov, zato 
letos želje »popravljamo«: naj bo 2021 polno uspešno premaganih 
izzivov in zmag na osebnem in poslovnem področju. Naj bo 2021 
polno malih in velikih zmag naših fantov in trenerjev v vseh 
kategorijah. 
Še v tem letu lahko močno, vsako soboto in sredo, navijamo za 
mlado prvoligaško ekipo Špan Brezovica, ki so edina naša ekipa, 
ki lahko trenira in tekmuje. Trenutno smo na sedmem mestu. 
Držimo pesti, da bodo skupaj s trenerjema Iztokom Kšelo in 
Ivanom Ivecom Miloševićem našli formule, ki jih bodo popeljale v 
nove zmage.
Držimo pesti, da bomo vsi, ostali naši fantje, trenerji, podporniki, 
sponzorji, ljubitelji odbojke na Brezovici, ostali zdravi in da se 
bomo kmalu lahko spet srečali na igrišču in ob njem.
Vse dobro vsem!
Spremljajte nas na https://sdbrezovica.si in FB profilu ŠD Brezovica 
– odbojka.

ŠD Brezovica
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Intervju z Ano Petrič, 
prejemnico Jabolka navdiha
Ana Petrič že peto leto vodi Dom starejših v Notranjih Goricah. 
Svoje delo opravlja z veseljem in vanj vlaga veliko energije. Pravi, 
da je življenje prekratko, da bi bili samo zategnjeni, treba ga je 
živeti in vanj vnašati smeh in dobro voljo. Z domiselnimi izzivi in 
projekti spodbuja k medgeneracijskemu sodelovanju in 
solidarnosti. Skrbi za to, da se vse generacije povezujejo s starejšo 
generacijo. Ves njen dosedanji trud je bil nagrajen s strani 
Ministrstva za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti, ki 
ji je podelilo nagrado za kakovostno in strokovno delo na področju 
socialnega varstva. Predsednik države pa ji je  podelil priznanje 
»Jabolko navdiha«, katerega prejmejo izjemni posamezniki za 
njihov prispevek k boljši družbi. 

Kaj vam pomenita priznanji? Ste ju pričakovali?
Priznanje, da je dobro delo opaženo, predvsem pa je to zaveza za 
naprej. Ne, nisem ju pričakovala, kajti starostniki in vse, kar je z 
njimi povezano, so tabu tema. Razen če gre za grozne zgodbe. To 
se pa vse še potencira. Včasih so se ljudje rojevali in umirali doma. 
Ob pojavu institucij so se stvari spremenile in tako tudi dojemanje 
minljivosti. Vsekakor se o temu premalo pogovarjamo in še manj 
sprejemamo. Zato je tudi veliko stisk in nerazumevanja in 
zagotovo to za marsikoga ni področje, ki je opevano in so nagrade 

redkost. Zame osebno je največja nagrada čista vest in zavedanje, 
da sem lahko naredila vse, kar sem lahko.
Kako bi se opisali v treh besedah?
Pravična, delavna, proaktivna. Proaktivna zato, ker imam vedno še 
plan B in vem, da nikoli ne gre vse po načrtih. Vedno se je potrebno 
prilagoditi situaciji in ljudem.
Koliko časa že delate s starostniki? 
Dobrih petnajst let. Deset let v cerkniškem centru starejših, pet let 
v DEOS Centru starejših v Notranjih Goricah. Tudi za naprej vidim 
še veliko izzivov in reči, ki jih je treba spremeniti na bolje. S tem 
mislim na splošno obravnavo starostnikov v Sloveniji.
Kljub temu, da niste iz teh krajev, se vam zdi, da ste se v tem 
času povezali s skupnostjo?
Zagotovo sem se in smo se. V centru biva vse več domačinov, kar 
se mi zdi tudi prav, ker je nesprejemljivo, da bi morali biti nekje 
daleč stran od bližnjih, v kakšnem oddaljenem domu. Pomoč pri 
nas poišče veliko starostnikov ali njihovih svojcev iz skupnosti. 
Izvajamo tudi pomoč na domu, program Aktiven dan, nudimo 
kosila in sodelujemo prav z vsemi, ki pokažejo interes ali jih pa kar 
sami povabimo in vključimo. Skupnost v Notranjih Goricah je 
neverjetna. Pa najsi bodo to posamezniki, kot so na primer Mojca 
Pristavec Đogić, Barbara Kranjc, Kaja Kramar, Katja Šimenko in še 
mnogo drugih, ali pa zaposleni v trgovini Tuš, cvetličarni Filipič, 
vsa društva upokojencev, vrtci, osnovna šola in občinska uprava. 
Rada bi vse poimensko pohvalila, vendar bi potrebovala precej 
več prostora. Sem pa hvaležna vsakemu posebej in vsem skupaj.
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Praznični december v centru 
starejših 
V današnjih časih so topla beseda in majhne pozornosti največ, 
kar šteje. Prav vsi zaposleni v DEOS Centru starejših Notranje 
Gorice se trudijo, da stanovalcem polepšajo dan. Že v začetku 
decembra so s pomočjo dobrih škratov okrasili okolico centra in 
praznične lučke namestili tudi v sobah stanovalcev. S pomočjo 
vrtnarstva in cvetličarstva Filipič so jim omogočili nakup božičnih 
zvezd, kar jim je še dodatno pričaralo čarobno vzdušje. Ker je 
mesec december mesec obdarovanj, so bili teh deležni prav vsi. 

Kateri je vaš najljubši že izpeljan projekt in kateri je požel 
največ navdušenja?
Odziv je bil največji v vseslovenskem medgeneracijskem projektu 
»Mala pozornost za veliko veselje«, v katerem smo zbirali 21.000 
prazničnih voščil za prav toliko starostnikov po vseh Slovenskih 
domovih in centrih za starejše, na koncu pa jih zbrali več kot 
67.000. Sicer pa smo imeli nekaj zelo dobrih projektov z OŠ 
Brezovica in se za odlično sodelovanje zahvaljujem ravnateljici 
gospe Trček, učiteljicam in učiteljem ter vsem učencem.
Kaj vam polepša dan?
Prijazni ljudje, zadovoljni stanovalci, svojci ter zaposleni, 
uresničene ideje in realizirane delovne naloge, veliko smeha in 
dobre volje ter včasih nujno potrebni mir. Sicer pa čisto zame 
skodelica kave in dober pogovor z nekom, ki me navdihne in 
motivira.
Kako se spopadate z izzivi vsakdanjika v času koronavirusa?
Mogoče smo imeli srečo ali pa smo se dobro držali. Od marca do 
oktobra nismo imeli nobene okužbe. Potem smo imeli smolo, da 
nam jo je vnesel obisk, vendar je bilo verjetno to samo vprašanje 
časa. Najbolj pomembno je, da smo dobro in hitro odreagirali in 
okužbo zajezili. Pri tem se moramo zahvaliti županu in podžupanu, 
saj smo s strani občine prejeli veliko podpore in zaupanja. Vse 
ostalo smo naredili tako, kot je bilo najbolj ustrezno. Iz COVID-
sklada smo takoj uredili dodatne zaposlitve. Z vsem potrebnim 
smo dobro preskrbljeni. Zaposleni so se dodatno izobrazili. 
Stanovalci in svojci nam zaupajo. Naredili smo popolnoma vse, 
vendar je pri teh številkah smešno misliti, da se bomo virusu 
izognili.
Kje črpate navdih za nove izzive, ki si jih dajete?
V potrebah in željah stanovalcev ter njihovih odzivih. Oni so moj 
kompas in tisti, ki mi dajo najboljše povratne informacije. Vedno 
rečem, da je center živa stvar. Nikoli ni vse odlično, ker ne more 
biti. Res pa je, da se maksimalno trudimo, da naredimo vse, kar 
lahko. Zaupam svojim sodelavkam in sodelavcem in vem, da 
delamo dobro.
Gospe Ani se zahvaljujemo, da si je v natrpanem urniku vzela čas 
tudi za nas. Želimo ji še veliko uspešnih projektov in rešenih 
izzivov vsakdanjika. 

Eva Povirk

Stanovalce so obiskali vsi trije dobri možje, zaposlene sta obdarila 
Miklavž in Božiček, dedek Mraz pa ni pozabil niti na otroke 
zaposlenih, ki jih vsako leto razveseli z igračami in didaktičnimi 
pripomočki. V okviru akcije Božiček za en dan – za starejše, katere 
idejni vodja je bila direktorica centra Ana Petrič, so obdarili 
stanovalce s čudovitimi darili. V centru so se izjemno razveselili 
tudi najrazličnejših donacij slovenskih podjetji – Isa's kombucha, 
Kaval group, Ajda's burger, Sensilab, McDonalds, Pr' Pavlet, 
Medex, Grebenčeva klet itd. Z velikim veseljem so se razvesili tudi 
uspešno zaključene akcije »Mala pozornost za veliko veselje«, v 
kateri so zbrali skoraj 68.000 novoletnih voščilnic, s katerimi bodo 
osrečili starostnike po vsej Sloveniji. Direktorica centra Ana Petrič 
je prejela za omenjeni projekt od predsednika Republike Slovenije 
Boruta Pahorja tudi jabolko navdiha. Svojcem je s pomočjo 
kotička za varne obiske omogočila srečanja, ki potekajo na 
popolnoma varen način. Tako se lahko preko posebne pregrade 
vidijo, dobro slišijo in tudi občutijo dotik dlani. Poleg vseh prej 
omenjenih dogodkov so v centru potekale tudi redne aktivnosti, 
seveda upoštevajoč preventivne ukrepe, zato lahko z gotovostjo 
rečemo, da stanovalcem ni bilo dolgčas in da je bil december tudi 
letos pravljičen in čaroben. Tistim, ki jih spremljate, in nasploh 
vsem bralcem Barjanskega lista pa želijo mirno, upanja in zdravja 
polno leto 2020! 

Barbara Sorčan
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Nekaj utrinkov iz DU Notranje 
Gorice - Plešivica
Letošnje leto se izteka. Bilo je zelo posebno, saj smo se znašli v težki 
situaciji. V času korone smo bili prikrajšani za veliko dogodkov, ki 
smo jih načrtovali. Vendar smo izkoristili najbolj ugoden čas, ko se 
je za poln avtobus upokojencev odločil za kratek čas za oddih v 
Rogaški, v Hotelu Donat – imeli smo se veselo. Druga skupina pa je 
letovala v Hotelu Delfin v Izoli. Potem pa je bilo druženja konec, 
spet  se je razširil koronavirus, upoštevali smo navodila vlade in 
tako je odpadlo vse, kar je bilo v načrtu. Tako je odpadel piknik, dva 
izleta, izobraževanje SzaS, razstavljali bi v CD, vsakoletno novoletno 
srečanje s kulturnim programom in pogostitvijo, obdaritev članov 
nad 75 let in še kaj. Upam, da bomo vsaj nekaj nadoknadili v letu, ki 
prihaja. Nekaj  pa nam je vendarle uspelo, in to je izdelava voščilnic 
za naše člane društva za novo leto. Pridne  članice iz UO so doma 
izdelovale voščilnice, jih raznosile po domovih v nabiralnike, za 
oddaljene pa smo jih poslali po pošti.
Prazniki so pred vrati, lahko si samo še voščimo in zaželimo zdravja, 
pa da koronavirus čimprej mine, vsaj želimo si tako.
Ob tej priložnosti pa obveščam naše upokojence, da je rezerviran 
termin za letovanje v Hotelu Delfin za leto 2021. Prvi termin je od 
22. aprila (četrtek) do nedelje, drugi termin od 13. maja (četrtek) do 
nedelje. Lahko se uporabijo boni, kdor jih ima. Vse ostale informacije 
dobite v društvu vsako prvo sredo v mesecu od 10. do 11. ure.
Na koncu pa zaželim v imenu upravnega odbora DU Notranje 
Gorice – Plešivica vsem krajanom društva upokojencev mirno, 
zdravo in zadovoljno leto 2021.

Predsednica DU Notranje Gorice-Plešivica Metka Marinčič

Praznični december 2020, v 
ŠKTD Lokvanj
Virus jo je zagodel tudi nam in prekrižal veliko v letošnjem letu 
načrtovanih dogodkov. Žal tudi  tradicionalno vsakoletno srečanje 
članic in članov ter simpatizerjev ŠKTD Lokvanj. 
Kljub temu vam z veseljem sporočamo, da smo članice in člani 
ŠKTD Lokvanj tudi letos spletli največji adventni venec, ki ponosno 
stoji v Podpeči pri trgovini. 
Gospod župnik Jože Treven je prišel v Podpeč na zadnji sobotni 
večer v cerkvenem letu in blagoslovil adventni venec pred prvo 
adventno nedeljo. Po blagoslovu pa smo brez občank in občanov 
prižgali prvo svečo, saj se v tem koronačasu ne smemo družiti.
Želimo si, da bi drugo leto bilo drugačno in da bi prav tako 
uspešno, kot prejšnja leta, sodelovali in se imeli kar se da lepo. Ker 
se leto počasi bliža koncu, Vam, ki to berete, in še posebej našim 
članicam ter članom ŠKTD Lokvanj, želim miren Božič in lepo, 
uspešno, zdravo novo leto 2021.
 

za ŠKTD Lokvanj, Tatjana Poplas
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Obisk svetega Miklavža 
Tudi letos smo se animatorji oratorija Brezovica odločili, da kljub 
epidemiološkim omejitvam pripravimo igrico ob prihodu svetega 
Miklavža, a na drugačen način. 
Idejo je oblikovala manjša skupina animatorjev in se odločila, da 
letošnje igrice ne izvedemo na odru, ampak jo preselimo v splet. 
Celotna zgodba se je odvijala, kot se odvijajo videokonference 
prek Zooma, torej aplikacije, ki je močno zaznamovala naša 
zbiranja v šolah, na sestankih in za druženje. 
Ideja je temeljila na zoom sestanku svetega Miklavža, njegovih 
angelov in parkljev. Miklavž je že star in se ne spozna na 
tehnologijo, kar smo poskušali predstaviti na hudomušen način. 
Tudi letos se je sveti Miklavž odločil, da bo obdaroval vse pridne 
otroke, zato so se odločili, da skličejo kratek nujni sestanek. Angeli 
in parklji so si ogledovali posnetke dobrih in slabih dejanj otrok in 
jih nato na podlagi teh ocenili, kateri  si zaslužijo darilo in kateri se 
letos niso najbolje potrudili v tej smeri. 
Za enega od otrok so bili v dvomih, saj je bil Rok kljub kuhanju 
kosila in pobiranju odpadkov v naravi tudi neposlušen staršem. Ni 
pospravil sobe in vzel je igračo svoji mlajši sestri. Med sestankom 
je izbruhnil hud prepir med angeli in parklji o tem, ali bo Rok letos 
nagrajen z darili ali ne. Celoten prepir je Rok doživljal v svojih 
sanjah in zjutraj popravil svoje napake. Med tem je svetemu 
Miklavžu končno uspelo odpraviti tehnične težave, kar je 

prestrašilo parklje. Na koncu je sveti Miklavž nagovoril prav vse 
pridne otroke.
Čeprav je bila igrica v taki obliki za nas kar precejšen izziv, se nam 
zdi, da smo se z njim kar dobro spopadli. Vsi smo v pričakovanju 
ponovnega srečanja z Miklavžem naslednje leto v živo.
Celoten videoposnetek si lahko ogledate na YouTube kanalu 
Župnija Brezovica. 

Animatorji pa se že počasi pripravljamo na prihodnji oratorij 2021 
na Brezovici.
Vsem želimo vesele božične praznike in srečno novo leto 2021!

Župnija Brezovica. (Skupina Animatorjev)
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Creatusove lepe misli in želje
December je. Že?!? Pravzaprav je tudi tega »posebnega« meseca 
v letu že skoraj konec. Mnogi zaradi »posebnosti« celega leta niti 
niso opazili, da smo se kar naenkrat znašli v obdobju, ki bi ga v 
običajnih okoliščinah preživeli čim bolj umaknjeno od siceršnjega 
vsakdana – v nekakšnem prazničnem mehurčku lepih želja, ki si 
ga s pozitivno naravnanostjo najlažje pričara vsak sam. Vse to še 
toliko bolj velja za letošnji december. Mehurček je sicer zaukazano 
precej manjši, kot bi si želeli, a vendarle je od nas odvisno, kakšno 
vzdušje bo v njem. Modra gospa Hay je nekoč dejala: »Če 
spremeniš svoje razmišljanje, lahko spremeniš svoje življenje.« 
Dokler tega ne poskusiš, ne veš, kako zelo ta trditev drži.    
Creatusovci smo imeli v lanskem decembru tudi z letom 2020 
polno načrtov in idej. A filozof Chesterton je že več kot 150 let 
nazaj ugotovil, da je edino, kar je v življenju gotovo, to, da nič ni 
gotovo. Torej mora biti človek vedno pripravljen na to, da se 
njegovi načrti in želje lahko spremenijo in prilagodijo novim 
okoliščinam. Tega smo se držali tudi pri Zavodu Creatus in iskali 
alternativo našim dosedanjim aktivnostim, ki smo jih izvajali 
skupaj z vami. Naš cilj je bil, da kljub omejitvam, ki izhajajo iz 
trenutne situacije, najdemo nekaj, kar bi povezovalo našo 
skupnost. Tako smo prišli na idejo o Creatusovi tabli lepih misli. 
Table ste že lahko opazili na nekaj točkah v Vnanjih in Notranjih 
Goricah. Če pa bo interes, se jih lahko namesti kjer koli v občini. 
Njihov namen je, da si na njih naključni mimoidoči izmenjujejo 
pozitivna sporočila in lepe misli. Ker je bilo druženje večino 
letošnjega leta prepovedano, so ta sporočila namenjena 
spoznanju, da smo še vedno ostali človek človeku. Da smo kljub 
temu, da moramo biti narazen, še vedno skupnost, ki ji je mar za 
vsakega njenega člana. Na tabli je zato tudi prostor za drobne 
pozornosti za naše najmlajše. Pravo veselje jih je opazovati, ko na 
sprehodu na tabli izmenjujejo mala darilca s svojimi vrstniki. 
Nekateri za na table izdelajo unikatna darilca, drugi neznanim 
prijateljem nanjo prinesejo kakšno malo sladko presenečenje. In 
ob tem se tkejo verižice lepih misli in želja za vsakogar. Prav je, da 

tudi naši najmlajši začutijo, da so del skupnosti, ki ji je mar.
Zato toplo vabljeni, da tudi vi obiščete katero izmed tabel, si z nje 
vzamete lepo misel za tisti dan in na njej pustite svojo za nekoga, 
ki bo po nasmeh prišel za vami. 
Creatusovci vam želimo dneve, polne lepih misli.

Ekipa Zavoda Creatus

Jaslice na Rakitni
Z veliko skrbnostjo in veseljem nam vsako leto zakonca Marjeta in 
Roman Susman pripravita kaj novega v jaslicah v domači cerkvi 
sv. Križa na Rakitni. Delu namenita neizmerno število prostovoljnih 
ur skozi vse leto, katerega vrh doseže sama predstavitev v 
adventu. V jaslicah letos žubori, ovce se sprehajajo in ne manjka 
tudi rakiški simbol. Otroci, ga najdete? Letos sta k delu povabila 
tudi Pepco Šuštaršič, ki je poskrbela za tkanine in zvezde, ki so 
klekljane. Joško Šivic je izdelal lesen hlevček, jasli in mlin. Sveto 
Družino je konservirala oz. restavrirala Albina Kržič. Zakonca želita 
z jaslicami v ljudeh prebuditi, navkljub nepredvidljivemu času, 
malo topline, zaupanja in vere v božjo ljubezen. Vabljeni k ogledu 
jaslic ob upoštevanju priporočil NIJZ.  

samozaposlena v kulturi, konservatorka-restavratorka, Albina Kržič
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Tudi danes bo v umetnosti 
koronavirus pustil svoj pečat
V dobri veri, da je stvar končana (bona fide, adacta), sem predstavil 
svoj opus slik na temo korone ob razglasitvi ukinitve pandemije, pa 
sem se prenaglil.
Sedaj sem sredi ustvarjanja del na isto temo z razliko, da sem to pot o 
svojih razmišljanjih o epidemiji, ki jo vsi jemljemo bolj resno, tudi sam 
v svojih delih temo korone zajel širše in dal možnost opazovalcu, da si 
sam ustvari svoje mnenje, ali je virus na začetku, v zenitu svoje moči 
ali se že poslavlja.
Ponovno je nastal ducat slik, ob katerih sem sprostil in obelodanil 
misli okrog virusa, ki nas vsakodnevno okupira, obremenjuje in nam 
ne da misliti ali delati karkoli drugega, ne da bi pomislili na to nadlogo, 
ki nam že načenja našo psiho.
Da o vseh tegobah, ki jih izvemo vsak dan preko vseh mogočih 
medijev o ljudeh v bolnicah, bolnih in zdravstvenem osebju, stiskah 
starejših, brezposelnih, osamljenih, o starših otrok, ki so se prelevili še 
v učitelje, in še bi lahko našteval, kam nas je pahnila ta virusna 
bolezen, ki nam da misliti že skoraj eno leto.
Kar nas je starejših, se verjetno zavedamo, kako nam bolezen kroji in 
omejuje naše početje, ki je bilo do nedavnega samoumevno, sedaj pa 
smo tu, kjer smo (ukrepi, omejitve, prepovedi).
Vse to razmišljam ob ustvarjanju.
To je moj drugi val ustvarjanja na temo pandemije. Po eni strani sem 
zadovoljen, da lahko čas in svoje misli prelijem na platno. Ob tem tudi 
razmišljam o vseh tegobah, ki so prizadele človeški rod vse  od prvih 
pisanih virov o nalezljivih boleznih pred 3500 leti v  starem Egiptu. 
Zapis so našli v grobu umrlega Egipčana. Na glineni ploščici, ki je bila 
ob umrlem, je pisalo, da je umrl od nalezljive bolezni (neznano 
katere), ki so jo Egipčani imenovali JADE.
Misli potujejo naprej …
Antična ljudstva so se ravno tako borila in podlegala hudim 
epidemijam, ki so kosile preko antike, srednjega veka pa vse do 
danes. Kdor je pogledal malo literature o teh človeških boleznih in v 
zadnjem času prisluhnil medijem, bo razumel, zakaj so po svetu in 
tudi pri nas tako na gosto posejana kužna znamenja, ki pričajo o teh 
človeških tragedijah.
O imenih teh kužnih bolezni, ki jih poznamo, nam bo najbolj ostal v 

spominu (vsaj naši generaciji) koronavirus COVID-19.  Grenka izkušnja 
bo gotovo v naših življenjih pustila sledi. Naša življenja bodo od sedaj 
naprej ob srečanjih z znanci in prijatelji brez prisrčnih objemov, kar 
nas bo osiromašilo prijateljskih odnosov.
 Ta pandemija bo tudi v mojem ustvarjalnem opusu (okrog 4000 del v 
različnih tehnikah) pustila viden pečat, ki se bo razlikoval od vseh 
mojih dosedanjih tem, ki v glavnem izražajo radosti do življenja in 
klanjanje lepoti narave, med njimi pa so tudi kakšne mračnejše, kot je 
na primer tema »Naša dediščina«, s katero opozarjam na naš odnos 
do naše dediščine, s katero tako mačehovsko ravnamo. Ta opus 
obsega 150 slik.
Zadnja tema korone pa je tisti opus v mojem slikarstvu, ki je 
najmračnejši, ne samo po barvni paleti, ampak tudi po temnih mislih, 
ki jo prevevajo. Čeprav se trudim temne misli naslikati na platno v 
vedri barvni paleti, se na vsem ciklusu čuti to nenavadno in nelagodno 
razpoloženje, ki nas teži. Upam, da bom s to zelo resno in aktualno 
temo, ki je zapis nekega časa, primaknil na svoj način v zakladnico 
upodobitev v likovnosti na temo človeških tragedij. V zgodovini je 
mnogo slikarjev slikalo prizore razsajanja kužnih bolezni. Pieter 
Brueghel (nizozemski slikar, 1542) je naslikal vseprisotnost smrti, 
Hieronymus Bosch (1450–1516)  je okoli leta 1500 naslikal Pekel, pri 
nas pa je najbolj znana freska gotskega slikarja Janeza iz Kastva, ki 
prikazuje Mrtvaški ples iz leta 1490. Verjetno je ta ples ravno tako 
naslikan pod vplivom velikih kužnih bolezni, ki so morile po Evropi in 
pokosile milijone ljudi ter pustile za sabo izumrle cele pokrajine. 
Poleg cerkva, kapel in kužnih obeležij so tudi v likovni umetnosti 
pustile epidemije veliko sled in nam dajo misliti, da se moramo tudi v 
teh časih zamisliti, kaj nam takšna epidemija hoče povedati.
Lahko bi še naprej razpredal o današnji situaciji, o omejitvah gibanja, 
o izolaciji, o premnogih samoizolacijah, o omejevanju dostopa do 
svojcev itd.
Moj dober slikarski kolega in prijatelj Arpad Šalamon je rekel: 
»Ustvarjati pomeni dvakrat živeti. Veste, likovnega dela ne potegneš 
iz prsta. To je miselna operacija, ki je nihče ne vidi. Slikar dela tisto, kar 
je v njem. «
Modra misel Ellen Burstyn je: »Kakšno prijetno presenečenje, ko 
spoznaš, kako nesamotno je lahko, če si sam. «
Bertrand Russell pa pravi: »Če hočeš biti srečen, moraš nujno biti brez 
nekaterih stvari, ki si jih želiš.«
Toliko za zdaj.
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Voščilo iz KS Podpeč - 
Preserje

Ob koncu leta 2020 se v imenu Sveta KS Podpeč - Preserje 
in osebno zahvaljujem vsem krajanom, ki so spremljali in 
podpirali naše delo. Predvsem bi se zahvalili za dobro 
sodelovanje Svetu KS Podpeč-Preserje in Občinski upravi 
Občine Brezovica, posebej županu in podžupanu. Verjetno 
si vsi kar najbolj želimo, da se čimprej konča ne leto, ampak 
epidemija COVID-19, ki nas je v letošnjem letu zaznamovala 
na vseh področjih življenja. 
Vsem krajanom in krajankam KS Podpeč-Preserje želim 
predvsem zdravja in prijetne božične praznike ter srečno, 
zdravo in uspešno novo leto 2021. 

KS Podpeč-Preserje, Janez Šuštaršič

Voščilo
Nov list v knjigi časa kliče,

naj nanj zapišemo vse želje,
vse, kar bodočnosti se tiče,
in kar prinaša nam veselje.

Vsem članom, krajanom in sponzorjem želimo lepe 
božične praznike in srečno novo leto.

PGD Notranje Gorice - Plešivica

»Želje so kot iskre, ki pod pepelom tlijo
 in ko pepel odgrneš, tiho zagorijo!

 Tihe in neskaljene sreče in zdravja v letu 2021«

  Vam želi PGD Vnanje Gorice

Voščilo podpeških gasilcev
Leto, ki se končuje, je bilo v vseh pogledih nenavadno in 
nepričakovano. Gasilci smo ga občutili predvsem kot izpad 
usposabljanj, vaj in odpovedi različnih dogodkov. Kljub 
vsemu se trudimo, da vam zagotavljamo pomoč ob 
vsakršni nesreči. Z optimizmom zremo v prihajajoče leto 
2021 - želimo vam predvsem zdravja in varnosti ter tudi 
sreče in uspeha. Pazimo nase in drug na drugega. Srečno!
Z gasilskim pozdravom »na pomoč!«

Prostovoljno gasilsko društvo Podpeč

Spoštovani čebelarji in 
čebelarke!
Leto se izteka in kot je ob takih trenutkih običajno, se radi ozremo 
nazaj in ga ocenimo, razmislimo, ali je izpolnilo naše zastavljene 
načrte in pričakovanja. Nas bo preteklo leto spominjalo na lepe 
trenutke ali si bomo v tolažbo rekli: bo pa naslednje leto boljše? 
Letošnje leto je slovensko čebelarstvo zaznamovalo nestabilno 
vreme, ki je zelo vplivalo na donos medu v družinah. Tudi 
nepredvideno rojenje je marsikateremu čebelarju povzročalo 
veliko izgub družin in ostalih preglavic. Zato je prav, da težave iz 
letošnjega leta čim prej pozabimo, se iz njih kaj naučimo, v 
spominu pa naj nam ostanejo pozitivni, lepi dogodki. Verjamem, 
da smo s čebelami, kljub sitnostim, poleti preživeli vrsto lepih 
trenutkov. Sploh pa se lahko malo za šalo malo za res spomnimo 
starega ljudskega pregovora, s katerim bi se letos strinjal tudi 
marsikateri kmet, ki pravi: tisti, ki se mu cedita med in mleko, se ne 
ukvarja s čebelami in kravami.
V čebelarskem društvu Filip Žagar smo bili letos, zaradi posebnih 
razmer, prikrajšani za strokovno ekskurzijo, občni zbor ter ostala 
druženja, ki so nam pretekla leta redno ustvarjala spomine in nas 
združevala. Vsaka sprememba je koristna in predstavlja korak 
naprej zato se ne bomo pritoževali in bomo energijo, ki bi jo sicer 
porabili za druženje, usmerili v oblikovanje zunanje podobe ČD 
Filip Žagar. Projektov, ki jih želimo izpeljati je dovolj, zato nam 
dela zagotovo ne bo zmanjkalo. 
Čebelarji bomo tudi v prihodnosti z enako pozornostjo skrbeli za 
naravo in našo kranjsko sivko. Za to gre iskrena zahvala vsem, ki 
ste tudi v letu 2020 veliko svojega znanja, prostega časa in ljubezni 
posvetili delu v čebelnjaku. S tem ste pomembno prispevali k 
načelom naše organizacije in uspešnemu nadaljevanju tradicije 
slovenskega čebelarstva. 
Počasi bomo odložili delo in si naredili načrte za prihodnost; 
umaknili se bomo v toplino doma k svojim bližnjim, s katerimi 
bomo preživeli praznike. Želim vam, da jih preživite čim lepše, v 
novem letu pa vam v imenu upravnega odbora in ostalih organov 
ČD Žagar Filip ter v svojem imenu zaželim veliko zdravja in osebne 
sreče na vseh področjih vašega življenja.
Naj medi!

 predsednik ČD Filip Žagar, Tomaž Bozovičar

Če bo koga od bralcev tega članka spodbudilo k razmišljanju o vseh 
teh dogodkih, ki nas obremenjujejo, ali dobite kakšne posebne 
osebne ali splošne misli, jih pošljite uredništvu Barjanca. S tem se 
bomo posredno povezali, če nam drugače ne dopustijo razmere. 
Sedaj je na veliki preizkušnji naš pristen odnos do soljudi, 
potrpežljivost, razumevanje in vse pozitivne človeške lastnosti. 
Človeški rod je preživel nekaj milijonov let do danes in ni zlomek, da 
ne bi to oviro v svoji zgodovini prebrodil.

akademski slikar Veljko Toman



17december 2020 Barjanski list

OSTALO

Leto, kot ga še ni bilo
Zaradi epidemije, kakršne ne pomnimo  smo v DZ RS sprejeli že šest 
zakonskih paketov (PKP), s katerimi želimo ohraniti kondicijo 
družbe, države in gospodarstva.
V petih paketih smo namenili več kot 300 mio evrov za nadomestilo 
izplačil oziroma plač tistim, ki začasno čakajo na delo. Več kot 10.000 
upravičencem je bilo izplačanih več kot 110 mio evrov temeljnega 
mesečnega dohodka. Izpostavljenim v času epidemije je bilo 
izplačanih za  200 mio evrov dodatkov. Turistične bone v vrednosti 
125 mio eur je izkoristilo več kot 800.000 ljudi.  Pomagali smo s 
subvencijami pri izpadu prihodkov v šolstvu, več kot 10.000 kmetom 
iz različnih naslovov, največji del sredstev iz teh paketov pa je bil 
namenjen plačilu ali subvencijam pri oprostitvah plačila prispevkov 
za različna  zavarovanja, kjer je bilo upravičencev preko 650.000. 
Povečan je bil dodatek za veliko družino, izplačan  enkratni 
solidarnostni dodatek za upokojence, ki ga je prejelo 305.000 tisoč 
upokojencev z najnižjimi pokojninami. 150.000 upravičencem je bil 
izplačan tudi solidarnostni dodatek (študenti). Zagotovili smo 
dodatna sredstva v zdravstvu v višini 200 mio eur, podaljšali  ukrepe 
začasnega čakanja na delo, dvignili maksimalne višine delnega 
povračila izplačila nadomestila plače, uvedli delno povračilo  fiksnih 
stroškov, zagotavlja se informacijske tehnologije šolanja na daljavo, 
podaljšuje se roke za izpolnjevanje pogojev pri usposabljanju 
mladih raziskovalcev, subvencionira se zaščitna oprema za dijake in 
študente s področja zdravstva in sociale, sofinancira sobivanje 
staršev ob bolnem otroku v zdr. zavodu za otroka do vključno 14. 
leta starosti. Sproščena je jamstvena shema, podaljšuje se moratorij 
za kredite. Starše se razbremenjuje plačila vrtcev, zagotavljajo se 
topli obroki za učence staršev do 3. dohodninskega razreda.   
Vse našteto kaže, da se je vlada sproti odzivala na probleme, ki jih je 
povzročila epidemija. V tretjem četrtletju, ko so zadeve, vsaj 
približno, stekle, se je bruto domači proizvod (BDP) dvignil za 12,6 
%, kar kaže, da ne gre za tako krizo, kot je bila pred 10-imi leti, in da 
se bo, ko se zadeve vrnejo v stare tire, tudi gospodarstvo hitro 
zagnalo. 
Sedaj usklajujemo že PKP7, ki bo naslavljal področja, ki so bila morda 
izpuščena, ter izhod iz epidemije v naslednjih treh mesecih. 
Pričakujemo pa tudi, da bo cepivo, ki prihaja v uporabo, uspešno 
zaustavilo širjenje epidemije v Evropi in tudi v Sloveniji.  Najprej 
bodo cepljeni zdravstveni delavci in rizične skupine. 

»Zaradi izzivov odkriješ o sebi stvari, ki jih nisi vedel. Zaradi njih se 
potrudiš in sežeš čez meje običajnega.« 

Cicely Tyson
Letošnje leto je zagotovo izziv za marsikoga izmed nas. A naj bo to 
tudi priložnost za nov razmislek o življenju in poslanstvu, ki ga 
imamo kot člani te družbe. Naj vam praznični dnevi prinesejo veliko 
miru, veselja s svojimi najdražjimi, ponosa ob spominjanju 
pomembnih prelomnic v življenju našega naroda, novo leto pa naj 
bo zdravo in  uspešno.  
Srečno in vse dobro!

poslanka v Državnem zboru Republike Slovenije, Alenka Jeraj
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ZAHVALE

Na njegovo željo smo ga pokopali v domačem kraju Dobova pri 
Brežicah v torek, 8. 12. 2020 ob 13-ih.
Iskreno se zahvaljujemo gasilcem iz Notranjih Goric in zdravniški 
ekipi (reševalci) iz UKC Ljubljana za zelo hitro pomoč. Zahvala 
zdravnici dr. Planinec in sestri iz Vnanjih Goric ter vsem 
sorodnikom in sosedom za iskreno sožalje.

Vsi njegovi.

V 80. letu se je od nas poslovil mož, oče in ata Jani. 
Zahvaljujemo se kaplanu Janku Potisku za sočutje in prijazne 
besede ter pogrebni službi Pieta. Hvala družini Lukan, vsem 
sosedom, sorodnikom in prijateljem.

Žena Marija in sin Jani z družino.

Od predrage žene, mamice, babice, sestre in prijateljice smo se 
poslovili 30. 11. 2020.
Hvala vsem za pomoč in izrečeno sožalje.

Vsi njeni.

Ob slovesu naše drage mame se za pomoč ob njenih zadnjih 
trenutkih med nami, za izrečene sožalne besede, cvetje, sveče 
ter darovane svete maše zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
sosedom, prijateljem, rakiškim gasilcem in medicinskim sestram. 
Posebna zahvala patronažni sestri Mojci, ki je tako lepo skrbela 
za njo, ter gospodu župniku, pevcem in pogrebnemu zavodu 
Vrhovec, da so nam stali ob strani, ko smo jo žalostni pospremili 
k zadnjemu počitku. 

Vsi njeni.

ANTONA PETELINCA
(3. 6. 1945–30. 11. 2020)

iz Notranjih Goric

ZAHVALA
Ob boleči izgubi,

Kaj je sreča? ... Dim.
Kaj ostane nam? ... Spomin.
Ko čisto dim izgine, 
še hranimo spomine.

Prišla bo pomlad,
na delo vabila,
ne bo te zbudila.
Z menoj bo jokala,
z menoj šepetala,
bo tvoje ime …

Samo to še opravim,
samo to še postorim,
potem se spočijem
in umirim.
(T. Kuntner)

JANEZ TURK
Iz Vnanjih Goric

IRENA ŠIMON 
(1955–2020)

FRANČIŠKA ŠIVIC
(6. 6. 1931–21. 11. 2020, Rakitna)

Ob izgubi drage žene, mame, tašče in babice se vsem 
sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem zahvaljujemo za 
izrečeno sožalje, darovane sveče in tople besede. Hvala osebni 
zdravnici dr. Planinec, medicinski sestri Tini in patronažni sestri 
Tatjani. Iskrena hvala pogrebni službi Pieta za sočutno opravljen 
pogrebni obred.

Žalujoči vsi njeni.

Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam izrekli sožalje, darovali sveče 
in za svete maše.
Zahvala gre tudi vsem tistim, ki ste nam želeli stisniti roko, pa 
tega niste mogli zaradi izrednih razmer.
Vsem, ki ste pomagali in sodelovali pri slovesu, iskrena hvala.
Dragi naš mož, ati, dedi in pradedi! Čeprav si odšel, v nas živiš 
naprej!

Vsi tvoji!

Naj ti nebo podari milino in nežnost, 
večnost in sanje.
Naj te oblaki varujejo,
če že življenje to kruto
je vzelo tebi in nam – ljubezen 
in ves zemeljski plan.

»Mar prav zares odšel je tja v neznano ?
Kako je mogel ,ko smo mi še tu ...?
Nositi moramo vsak svojo rano molče ,
da mu ne zmotimo miru.« 
(S. Makarovič)

ZAHVALA
ŠTEFANIJA ARTAČ 

(23. 12. 1937–21. 11. 2020)

ZAHVALA
V večnost je odšel

JAKOB KENK 
po domače NANDETOV JAKA

(18. 1. 1939–4. 11. 2020)
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Občina Brezovica
Tržaška cesta 390
1351 Brezovica

PON.:  od 9.00 do 12.00
SRE.:    od 9.00 do 12.00 in
             od 14.00 do 17.00
PET.:    od 9.00 do 13.00

Telefon: 01 360 17 70
Faks: 01 360 17 71
E-pošta: info@brezovica.si
Spletno mesto:
www.brezovica.si

NASLEDNJA ŠTEVILKA 
PREDVIDOMA IZIDE
29. 1. 2021

PRISPEVKE
SPREJEMAMO DO
20. 1. 2021,

OGLASE DO
21. 1. 2021.

Izdajatelj: Občina Brezovica
Izvedba: AMC produkcija d.o.o.

Kontakt uredništva:
Jakob Rus, Karmen Pograjec 
tel.: 040 218 888
mail: barjanskilist@brezovica.si

Prelom: AMC produkcija d.o.o.
Tisk: Tiskarna Evrografis, d.o.o.
Naklada: 4.200 izvodov

Prispevke nam lahko pošiljate na 
elektronski naslov uredništva.
Dolžina posameznih prispevkov je 
omejena na 3.000 znakov s presledki.
Uredništvo si pridržuje pravico do 
krajšanja predolgih prispevkov.

Prosimo, da oglase in povpraševanja 
glede oglasnega prostora pošljete na 
janja.viher@infonet.fm

Ob zaključku »kaotičnega« leta 2020 Vam želimo, da bi vsak izmed vas, kljub ukrepom in vsem 
prepovedim, ki preprečujejo pristen stik s svetom in ljudmi, lahko našel veselje in srečo znotraj 
sebe in v odnosih z ljudmi, s katerimi smo si blizu, še bolj pa s tistimi, s katerimi bi si želeli biti blizu, 
a bomo letos povezani le v mislih. 
Ob božičnih praznikih vam uredništvo želi obilo topline in miru, v novem letu pa ogromno 
poguma in vztrajnosti.

uredništvo, Jakob Rus

Brezplačni prevozi za starostnike (080 10 10)
V letošnjem letu se je tudi Občina Brezovica vključila v projekt PROSTOFER), ki je projekt Zavoda Zlata 
mreža (www.prostofer.si), vendar pa zaradi trenutnih epidemioloških razmer omenjena storitev še ni 
zaživela. Z brezplačnimi prevozi za starejše občane bomo tako predvidoma pričeli v mesecu januarju 
oziroma takoj, ko bodo to dopuščale razmere. 
Kaj je PROSTOFER?
PROSTOFER je trajnostni vseslovenski prostovoljski projekt za mobilnost starejših, ki povezuje starejše 
osebe, ki potrebujejo prevoz in ne zmorejo uporabljati javnih in plačljivih prevozov, s starejšimi 
aktivnimi vozniki, ki pa po drugi strani radi priskočijo na pomoč.
Komu je namenjen PROSTOFER?
Prostofer je namenjen vsem tistim starejšim, ki ne vozijo sami, nimajo sorodnikov in imajo nizke 
mesečne dohodke, pa tudi slabše povezave z javnimi prevoznimi sredstvi. Prostofer jim omogoča 
lažjo dostopnost do zdravniške oskrbe, brezplačne prevoze do javnih ustanov, trgovinskih centrov, 
ipd.
Kako deluje PROSTOFER? 
Uporabnik, ki potrebuje prevoz, pokliče na brezplačno številko 080 10 10 (predvidoma bo na voljo v 
januarju). V komunikacijskem centru nato zabeležijo njegove podatke in lokacijo prevoza. Po najavi 
prevoza klicni center obvesti prostovoljnega voznika o prevozu in to sporoči uporabniku, za katerega 
se opravi prevoz. Vozilo je zagotovljeno s strani občine, prav tako je poskrbljeno za zavarovanje tako 
voznika kot tudi sopotnikov. Klicni center je na voljo za rezervacije prevozov vsak delavnik med 8.00 in 
18.00h, rezervacijo prevoza pa je potrebno najaviti vsaj 3 dni pred storitvivjo. Vozniki prostovoljci 
bodo prevoze opravljali od ponedeljka do petka med 8.00 in 16.00, izjemoma pa se lahko dnevi in ure 
tudi prilagodijo potrebam.
Kako postati PROSTOFER?
Še vedno pa iščemo dodatne voznike, ki želijo postati prostoferji, kar lahko sporočite na Občino 
Brezovica. Za voznike bo potekalo tudi izobraževanje, na katerem bodo s strani Zavoda Zlata mreža 
prejeli podrobne informacije o načinu izvajanja brezplačnih prevozov za starostnike in o delovanju 
električnega vozila (Renault Zoe), s katerim bodo opravljali brezplačne prevoze.
Kontakt: Urban Acman (Občina Brezovica), tel.: 041 750 489, e-mail: urban.acman@brezovica.si 
O nadaljnjih aktivnostih vas bo Občina Brezovica sproti obveščala.

Občina Brezovica

BESEDA UREDNIKA

Lokalne novice iz Občine Brezovica lahko poslušate 
vsak dan med delavnikom na Radiu 1 Krim 90,60 MHz FM.


